

BITS & PIECES

What Veranda Resorts has been up to



Veranda
RESORTS
MAURITIUS

#8

NEWS OF THE MONTH



ENJOY AN AUTHENTIC HOLIDAY IN OUR VERANDA RESORTS HOTELS

When they arrive at a Veranda Resorts hotel, guests feel at home. After a welcoming ritual that marks the beginning of the holidays, they discover their place of stay; a small charming hotel with natural decoration, a feeling of lightness floating in the air, welcoming smiles, a warm atmosphere and above all breathtaking landscapes.

Comfortably seated in their rooms, guests discover that they will experience an authentic holiday in the depths of Mauritian culture. Indeed, a wide choice of experiences "Deep into Mauritius" are on the program of their week of vacation. Water sports, cooking classes, Mauritian craftsmen's workshop or a visit to a local NGO...

VIVEZ DES VACANCES AUTHENTIQUES DANS NOS HÔTELS VERANDA RESORTS

Dès leur arrivée dans un hôtel Veranda Resorts, les clients se sentent comme à la maison. Après un rituel de bienvenue qui marque le début des vacances, ils découvrent leur lieu de séjour ; un petit hôtel de charme à la décoration naturelle, une sensation de légèreté flottant dans l'air, des sourires accueillants, une ambiance chaleureuse et surtout des paysages à couper le souffle.

Installés confortablement dans leur chambre, les clients découvrent qu'ils vont vivre des vacances authentiques au plus profond de la culture mauricienne. En effet, un large choix d'expériences "Deep into Mauritius" sont au programme de leur semaine de vacances. Activités nautiques, cours de cuisine, rencontre avec des artisans mauriciens ou encore visite d'une ONG locale...

CULINARY

Travelling to Mauritius is also about being immersed in its mixed culture, the different origins that are reflected in its cuisine. Guests at Veranda Resorts can enjoy a unique cultural and culinary experience by participating in the weekly street food tour organized in collaboration with Taste Buddies, a small local company.

Accompanied by a guide, participants explore the streets of Port Louis to learn more about the history of Mauritius through the architecture of buildings while tasting local flavours; dhol puri, roti, Chinese meat and vegetable balls, zinzli or fresh pineapple with tamarind... A great experience to discover Mauritius in a different way.



CULINAIRE

Voyager à l'île Maurice c'est aussi s'imprégner de sa culture mixte, des différentes origines qui se reflètent dans sa nourriture. Les clients des hôtels Veranda Resorts peuvent vivre une expérience à la fois culturelle et gustative unique en participant au street food tour organisé chaque semaine en collaboration avec Taste Buddies, une petite entreprise locale.

Accompagnés d'un guide, les participants pénètrent dans les rues de Port Louis afin d'en apprendre davantage sur l'histoire de Maurice à travers l'architecture des bâtiments d'époque tout en goûtant aux saveurs locales ; dhol puri, roti, boulette chinoise, zinzli ou encore ananas frais au tamarin... Une belle façon de découvrir l'île Maurice autrement.

NEWS OF THE MONTH

VERANDA RESORTS HOTELS SAY STOP TO FOOD WASTE



No more unnecessary waste at Veranda Palmar and Veranda Tamarin! And for good reason, the leftover food that has been stored is generously redistributed to about thirty young people in the community for Veranda Palmar and to the NGO Leonard Cheshire, which provides specialized care facilities to the elderly and disabled adults for Veranda Tamarin.

These eco-responsible initiatives were set up in collaboration with Food Wise, a Mauritian company specializing in the prevention of waste, in order to support the local community while making it a priority to protect the environment.

In addition to this action, Veranda Palmar organizes a gathering with these young people and activities are proposed by the hotel so that they can have a good time.

Congratulations to the teams for these great initiatives!

DES HÔTELS VERANDA RESORTS DISENT HALTE AU GASPILLAGE ALIMENTAIRE

Plus de gaspillage intempestif chez Veranda Palmar et Veranda Tamarin ! Et pour cause, la nourriture restante qui a été conservée est redistribuée généreusement à une trentaine de jeunes de la communauté pour Veranda Palmar et à l'ONG Leonard Cheshire spécialisée dans le soin aux personnes âgées et en invalidité pour Veranda Tamarin.

Ces initiatives éco-responsables ont été mises en place en collaboration avec Food Wise, une entreprise mauricienne spécialisée dans la lutte contre le gaspillage, dans le but de soutenir la communauté locale tout en mettant un point d'honneur à la protection de l'environnement.

En parallèle à cette action, Veranda Palmar organise une rencontre avec ces jeunes et des activités sont proposées par l'hôtel afin qu'ils passent des bons moments.

Bravo aux équipes pour ces belles initiatives !

FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

// Veranda Resorts Blog //



THE FIVE BEST WAYS TO COOL OFF THIS SUMMER

You've finally arrived in Mauritius. There's tropical foliage, a crystal-clear lagoon, exotic fruit... and scorching summer temperatures. Not to worry – here are a few tips to keep you cool during your holiday under the Mauritian sun. Trust us, we live here!

5 IDÉES POUR SE RAFRAÎCHIR EN ÉTÉ !

Ça y est. Vous êtes à l'île Maurice : végétation tropicale, lagons cristallins, fruits exotiques... et températures élevées pendant l'été. Pas de panique, nous ne manquons pas d'astuces pour vous garder au frais tout au long de vos vacances sous le soleil mauricien. Faites-nous confiance : nous vivons ici !

Read More: / Lire Plus :

EN

FR

FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

POSTS OF THE MONTH

// FACEBOOK //

POST OF THE MONTH



Photo courtesy: @iviaggidigolia

[View Post](#)

// INSTAGRAM //

PHOTO OF THE MONTH


[View Post](#)
[FOLLOW US ON INSTAGRAM](#)

// VIDEO //



Veranda Paul Et Virginie in Mauritius !

Enter the heart of Veranda Paul Et Virginie in this 360° immersion.

[Watch Video](#)

//WHAT OTHER SAY ABOUT US//



CÉRÉMONIE LAÏQUE À L'ÎLE MAURICE LE BLOG ENDEMIK

Read More: / Lire Plus :

[FR](#)
[MORE CLIPPINGS](#)



CONTACT

Candice Yon

Manager - Communication & PR

E: candice.yon@vlh.mu

Julie Daruty

Communication Executive

E: julie.daruty@vlh.mu

Shailen Chuttoor

Manager - Digital Technology

E: shailen.chuttoor@vlh.mu

Roshnee Coomar

Digital & Web Coordinator

E: roshnee.doma@vlh.mu

